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Vraagstelling Beantwoording Fractie

1 5 Inleiding Onderaan staat bij 'Overhevelingen': "...de plannen die voor de besteding van 

de corona middelen gemaakt worden, zijn volop in voorbereiding maar 

kunnen slechts ten dele in 2021 uitgevoerd worden." Betekent dit dat het 

College dit keer wel op tijd met een voorstel naar de gemeenteraad komt om 

het Corona Noodfonds te verlengen?

Hier wordt bedoeld  de extra middelen die de gemeente ontvangen heeft 

voor de diverse beleidsterreinen en niet het gemeentelijke noodfonds.

Indien eind 2021 de Coronamaatregelen nog gelden, zal het college komen 

met aanvullende voorstellen.

PvdA

2 8 XT-01 5.1 2. Wat zijn de gewenste resultaten en wat is er behaald in Euro's? Na het collegebesluit van 23 februari 2021 en de bijbehorende 

raadsinformatiebrief heeft besluitvorming over het adoptiemodel en het 

aansluiten van het Middengebied plaatsgevonden in de gemeente 

Kerkrade. Deze gemeente heeft een brief aan de andere de deelnemende 

gemeenten gezonden. Het college heeft hier kennis van genomen bij 

collegebesluit van 23 maart 2021. Naar aanleiding van de nieuwe verdeling 

binnen het adoptiemodel en een voorgestelde evaluatie begin 2022, heeft 

een ambtelijke inventarisatie plaatsgevonden omtrent de adopties binnen 

het model. Vanuit bestuurlijke kant heeft de kartrekker SGVOP binnen het 

bestuurlijk overleg, burgemeester Houben van Voerendaal overleg(gen) 

ingepland om de bestuurlijke verankering van het adoptiemodel 

(commitment) vast te leggen. Een keuze uit data in oktober-november 

2021 dient nog te gebeuren.

CDA

3 9 XT-11 1.2 1. Meerjarenplan; is er rekening gehouden met de mogelijke vergrijzing?   En wat is 

er aan gedaan?

Aan het opstellen van het nieuwe/geactualiseerde beleid is, zoals 

gebruikelijk, een probleem- en omgevingsanalyse voorafgegaan. Daarin 

worden ontwikkelingen in de samenleving meegenomen, zoals vergrijzing - 

en meer in het bijzonder - de toename van minder zelfredzamen. 

CDA

4 10 2 XT-11 Zijn de straatcoaches ook actief in 2022? De straatcoaches werken (al enkele jaren) in Landgraaf, Heerlen en 

Brunssum via separate contracten. Er wordt momenteel nagedacht over 

het afsluiten van een gezamenlijk "Parkstad-contract" met deze 

organisatie. Besprekingen (bestuurlijk alsook ambtelijk) hieromtrent 

moeten nog volgen.

PAK

5 10 2 XT-12, 1 Overlast en criminaliteit zijn zo veel mogelijk beperkt en teruggedrongen. De cijfers 

van High Impact Crime blijven minimaal stabiel en het aantal meldingen van 

overlast neemt af. Kan het college een overzicht aanleveren van de meldingen van 

de afgelopen drie jaar?

Bij de jaarlijkse bespreking van de criminaliteitscijfers (Raadsinformatie-

avond in November) zal een overzicht worden aangereikt van de cijfers 

over de afgelopen drie jaar.

VVD

6 10 bestuur en 

burger

veiligheid Heeft Brunssum  nu lat van jeugdoverlast of spreken we hier van criminele 

jeugdbendes?

We spreken in Brunssum over jeugdoverlast en niet over criminele 

jeugdbendes.

BCD



7 10 XT-12 1.1 1. Jeugdoverlast; "feedback" geeft aan dat er voor de jeugd in Brunssum weinig te 

doen is. Niet iedereen voetbalt. Wat voor initiatieven zijn er om jeugdoverlast naar 

gezond jeugdvermaak te veranderen en welke zijn dat?                                                  

Via het CMWW, sportclubs, scouting en inrichting van de openbare ruimte 

worden er activiteiten van velerlei aard ontplooid om overlast om te zetten 

naar vermaak. Daarnaast zijn ook al enkele opties verkend voor de 

realisatie van hangplekken voor de jeugd, maar vooralsnog stuit dat op 

weerstand van directe omwonenden. 

CDA

8 10 veiligheid Heeft de inet van de 4 nieue wijkagenten al zichtbare resultaten opgeleverd? Zo ja 

welke?

De veiligheidscijfers voor Brunssum laten op de meeste veiligheidsvelden 

een duidelijke daling zien. Daarnaast bemerken we een goede 

samenwerking tussen wijkagenten, straatcoaches en gemeentelijke boa's.

BCD

9 10 xt12 Toename jeugdoverlast en nu de scooterbende, heeft men enig idee waar deze 

overlast vandaan komt en wat er omgaat in deze jeugd?

Door met de jeugd in gesprek te gaan en te blijven, krijgen we een beeld 

van wat de hedendaagse jeugd vandaag de dag drijft. Door de 

ketenaanpak (CMWW, gemeentelijke Boa's, politie/ wijkagenten, 

straatcoaches, etc.) bereiken we jongeren, maar ook de ouders van die 

jongeren, daarnaast steeds sneller en beter.

Lijst Borger

10 10 xt12 te kort aan blauw heeft dat concequenties voor de 4 wijkagenten b.v. minder 

inzetbaar in de wijken, eigenlijk kan dat niet anders.

Vooralsnog zien we het tekort aan blauw niet terug in de inzet van de 

wijkagenten omdat zij speciaal "gelabled" zijn voor wijkwerk.

Lijst Borger

11 11 XT-12 3.1 1. Wie zijn de professionele wijkpartners en hoe worden de kosten vertaalt naar 

resultaten?

Daarmee worden de politie, CMWW, woningcorporaties, de gemeentelijke 

Boa's, de stadswachten en de straatcoaches bedoeld. 

CDA

12 11 XT-12 4.2 1. Veiligheidshuis; Wat zijn de resultaten van de aanpak? Er zijn géén concrete meetbare resultaten a.g.v. de aanpak door het 

Veiligheidshuis. Zo kun je bijvoorbeeld niet zeggen dat er door een 

bepaalde aanpak tien inbraken minder zijn geweest. De aanpak van het 

Veiligheidshuis richt zich ook met name op het voorkomen en reductie van 

recidive.

CDA

13 11 XT-12 4.2 2.Wat is de daling in jeugdoverlast in getallen als gevolg van de aanpak? Zie antwoord op vraag 12. CDA

14 12 2 120004 Hoe werkt de mobiele camera dan nu? Maw waarom is die vertakking van de 

glasvezelkabel nodig? In de antwoorden van de 1e berap, werd al gesproken 

over de glasvezelverbinding. Waardoor is dit niet eerder meegenomen en 

kost het nu weer extra geld?

Er staat nu een mobiele camera die we moeten huren. De vaste camera-

opstelling in het OLT maakt huur niet meer nodig. Door de nieuwe camera 

aan te sluiten op het glasvezelnetwerk wordt de beeldverbinding vele 

malen beter. Daarnaast biedt een internetaansluiting (glasvezel) in het OLT 

enorm veel voordelen voor optredens en bezoekers. De vertakking creëert 

verder  een mogelijkheid om allerhande digitale voorzieningen (digitale 

kassa, digitale drank- en horecasystemen) te faciliteren. Er wordt overigens 

- in het kader van de verdeling van de krimpgelden - in de loop van dit jaar 

nog een uitvraag gedaan voor de extra kosten die drukken op het Open 

Lucht Theater (OLT) en t.b.v. de doorgang van het centrum via het OLT. 

PvdA

15 12 2 XT-12 Bij 5.5. regiodeal Parkstad: worden de genoemde projecten nog verder opgepakt? Jazeker, rekening houdend met de beperkingen van corona-maatregelen. 

Met een positief besluit van het college op 17 augustus 2021 gaat het KVO-

proces Haefland - Rode Beek op korte termijn officieel van start door 

ondertekening van het Convenant Veilig Ondernemen Bedrijventerreinen 

Brunssum door gemeente, Politie, Brandweer, Business in Brunssum en 

BTM Parkstad.

PAK

16 12 2 XT-12, 5,5 Genoemde projecten bevinden zich in een startfase, maar zijn als gevolg van corona 

nog niet volledig opgepakt i.v.m. het hiervoor noodzakelijke rechtstreekse contact 

met de ondernemers en overige betrokkenen. Wanneer denkt het college hiermee 

aan de slag te kunnen gaan?

In de 2e helft van 2021 en het 1e kwartaal van 2022 hopen we met de 

ondernemers samen aan de slag te kunnen om het Veilig Ondernemen 

meer op de kaart te zetten.

VVD



17 12 veiligheid Is er in Brunsum ook mensenhandel geconstateerd? Ja, ook in Brunssum wordt mensenhandel geconstateerd. Het gaat hierbij 

om 2 tot 4 gevallen per jaar. Daarbij gaat het veelal om arbeidsuitbuiting 

en seksuele uitbuiting. 

BCD

18 13 1 XT-12 Opnieuw wordt er 20.00 euro bijgeraamd mbt OLT. Hoe kan dit nu? Wanneer is de 

offerte aangevraagd en bekend? Komen er nog extra kosten bij ivm vaste 

cameratoezicht?

De offerte is in mei aangevraagd en op 9 juli ontvangen. Met het 

gevraagde extra budget denken we alle kosten voor het cameratoezicht in 

het OLT gedekt te hebben. (zie ook antwoord op vraag 14.)

SP

19 13 2 XT-12 Daarnaast bleek tijdens de offerte-fase dat er bijstellingen gewenst waren en dat er 

op de glasvezelkabel tussen het Open Lucht Theater en het gemeentehuis nu ook 

een extra vertakking naar het Vijverpark zal worden gemaakt. Voor welke 

doeleinden zal deze extra vertakking worden gebruikt?

Tussen het OLT en het Gemeentehuis is in het Vijverpark nog een extra 

opstelplaats voor de creatie van een klein podium. Deze locatie wordt wel 

gebruikt. Door nu, behalve de reeds aanwezige stroom, ook op die locatie 

een glasvezelverbinding te maken verhogen we de kwaliteit en 

gebruiksvriendelijkheid van deze plek.

VVD

20 13 XT-12 120004 120004 Camera toelichting: €20.000. Huren...Daarnaast....extra vertakking...

1. Is de 20.000 nu voldoende voor alles wat er beschreven is in de toelichting of 

komt er later nog een verzoek voor extra middelen?

Met het gevraagde extra budget denken we alle kosten voor het 

cameratoezicht in het OLT gedekt te hebben.

CDA

21 14 XT-63 3.2 2.Gaat iedereen die in de Participatiewet belandt automatisch voor Betere Buren 

werken?

Alle ontwikkelbare cliënten worden begeleid vanuit Betere Buren. Daar 

waar werken bij of voor Betere Buren meerwaarde in de ontwikkeling van 

de cliënt heeft, wordt dat ingezet.

CDA

22 15 3 630003 We trekken extra geld uit in juli 2021 voor kinderen in armoede, specifiek 

voor 2021 en dit bedrag wordt nu grotendeels doorgeschoven naar 2022. Dit 

betekent dat we kinderen in armoede nu al bijna 2 jaar niet extra 

ondersteunen.  Is er een herstelplan opgesteld? Hoe gaan we de opgelopen 

achterstanden voor deze cruciale groep inhalen? 

Alle lopende initiatieven met de ketenpartners: CMWW, St. Leergeld, 

Jeugdfonds sport, Jeugdfonds Cultuur, en bijdrage Voedselbank. Zie 

hiervoor ook de 'evaluatie armoedebeleid 2021-2024'. Hierin staan ook de 

nieuwe initiatieven zoals de gratis bibliotheekpas. In 2021 komt er nog een 

ANWB kinderfietsenplan en andere initiatieven zullen pas in 2022 kunnen 

starten.

PvdA

23 15 3 XT-63  Al sinds vorig jaar was bekend dat er gratis biebabonnementen zou worden 

ingesteld. Waarom niet meteen ontwikkelt zodra dit mogelijk was? De bieb is 

namelijk alweer maanden geleden open gegaan na de versoepeling van de 

Coronamaatregelen.

Het bibliotheekabonnement is in Q2 ingegaan, maar de eerste maanden 

was deze gesloten. De activiteiten om het bezoek aan de bibliotheek te 

stimuleren konden nog niet plaatsvinden.

SP

24 15 3 XT-63 Conform het amendement armoedebeleid d.d. 6 juli 2021 is € 74.000,- onttrokken 

aan het restant Klijnsmagelden 2020 en toegevoegd aan het budget 2021, specifiek 

ter financiering van projecten voor kinderen. Naar verwachting zal een deel van de 

uitvoering van deze projecten niet meer afgerond kunnen worden in 2021, 

waardoor voorgesteld wordt om € 50.000,- over te hevelen naar 2022. Inzake de 

uitrol van het gratis bibliotheek abonnement wordt tevens voorgesteld om € 

25.000,- over te hevelen naar 2022. Per saldo dus een aframing van € 1.000.- op de 

Klijnsmagelden. Een deel kan niet worden uitgevoerd in 2022. Het college stelt 

wel voor om het gehele bedrag + € 1000 over te hevelen.Welke projecten worden 

dan uitgevoerd vanuit de Klijnsmagelden?

Alle lopende initiatieven met de ketenpartners: CMWW, St. Leergeld, 

Jeugdfonds sport, Jeugdfonds Cultuur, en bijdrage Voedselbank. Zie 

hiervoor ook de 'evaluatie armoedebeleid 2021-2024'. Hierin staan ook de 

nieuwe initiatieven zoals de gratis bibliotheekpas. In 2021 komt er nog een 

ANWB kinderfietsenplan en andere initiatieven zullen pas in 2022 kunnen 

starten.

VVD

25 16 3 XT-63 Saldo lasten (- € 44.374,- - € 40.000,- + € 74.000,- - € 50.000,- - € 25.000,- = - € 

85.374,-) Behoren de €1000 aframing Klijnsmagelden hier ook in berekend te 

worden?

Nee, de in de tekst genoemde € 1.000 aframing Klijnsmagelden is een 

tussentelling van € 74.000 - € 50.000 - € 25.000

VVD

26 16 3 XT-64 Svp uitleg bij 1.1 waarom verhoging betaling rijksbijdrage aan WOZL terwijl daling 

aantal medewerkers doorzet?

De Rijkssubsidie per arbeidsjaar is hoger uitgevallen dan verwacht ( 

informatie mei-en septembercirculaire), maar die wordt vervolgens 

doorbetaald aan WOZL.

PAK

27 16 3 xt-64 1.1 Wat is nu het aantal medewerkers in een beschutte werkomgeving, de 

beschrijving van de voortgang is dat niet duidelijk. 

244 Arbeidsjaren PvdA



28 17 3 XT-64 overheveling re-integratiekosten van €450.000 naar 2022, en verhoogd met 6000 

euro. Waarom verhoogd? Waarom verwacht u ze in te zetten en is dit niet 

definitief?

Het toegekende budget vanuit het Rijk is in de loop van 2021 verhoogd ( 

indexering). De uitwerking van de plannen is nog niet afgerond en de 

uitgaven zijn daarmee niet definitief.

PAK

29 17 3 XT-64 Overheveling van 444k  naar 2022; Wat doet u op dit moment om mensen te 

begeleiden naar de arbeidsmarkt? Staat dat nu volledig stil?

Het betreft hier aanvullende maatregelen op de huidige aanpak. Er wordt 

'gewoon' begeleid naar de arbeidsmarkt, hetgeen tot op dit moment in 

2021 geleid heeft tot een afname van de bijstandspopulatie met 6,5%.

SP

30 18 3 XT-671 Zijn de wachtlijsten in de jeugdzorg weggewerkt? (zie 1e berap) De afdeling is  hiermee goed op weg. Hetgeen niet wegneemt dat de 

autonome toeloop in 2021 gewoon doorzet

PAK

31 18 Sociaal Domein "Gelet op het grotendeels nieuwe team jeugd" Hoeo grotendeels nieuw? Meerdere medewerkers hebben de gemeente verlaten en er  zijn nieuwe 

(deels interim inhuur) gestart.

BCD

32 19 3 XT-672 5.1. Wat wordt bedoeld met het 'berichtenverkeer'? Het berichtenverkeer word landelijk gebruikt tussen zorgaanbieders en 

gemeenten inzake starten, beëindigen en declareren van zorgtrajecten op 

client niveau.

PAK

33 20 3 XT-672 Kunt u uitleggen wat u bedoelt met dat arrangementen tot 1 -1-2021 nog op en 

afgeschaald kunnen worden. Waar ligt dat aan?

 Afhankelijk van de voortgang in de behandeling van de client kan besloten 

worden tot intensivering, dan wel vermindering, van de zorgbehoefte; 

steeds in nauw overleg met Team Zorg.

SP

34 21 Sociaal Domein Dashboard M'tricht werkt nog niet…. Hoezo? M'tricht is centrumgemeente? Hoe 

kan dit? Protest?? Ministerie??

De inkoop van Specialistische jeugdhulp is uitbesteed aan het Sociaal 

Domein Maastricht, waar dit jaar gewerkt word met nieuwe prognose 

modellen binnen een ‘dashboard’ dat per deelnemende gemeente ‘real-

time’ actueel is. Deze prognose modellen waren ten tijde van het opstellen 

van de 2
e
 Berap nog niet gereed voor een diepgaande analyse.

BCD

35 22 XT-71 1.2  Ouderen ondersteuning

1. Wat is er nu eigenlijk behaald, wat is het resultaat?

via de jaarrekening koppelen we terug over de resultaten waar nu nog 

niets over gezegd is. 

CDA

36 23 4 XT-71 Het terugdringen van roken pakken we in Brunssum op door op enkele 

� �sportverenigin gen een niet-roken-beleid in te voe ren Qjdens het sporten van de 

jeugd. Waarom niet bij alle sportverenigingen?

Ons uiteindelijke doel is om in alle ruimten waar jeugdigen aanwezig zijn, 

een rookvrije omgeving te realiseren. Dit hebben we rondom scholen al 

gerealiseerd. We zijn nu aan de slag bij de verenigingen.

VVD

37 25 5 xt-42 1.3  Hoe groot is dat exploitatietekort en met hoeveel gaat dat afnemen? Het huidige exploitatietekort bedraagt € 80.400,- (product 420004). Met 

hoeveel dit gaat afnemen is nog niet bekend.

PvdA

38 25 Onderwijs en 

educatie

Gezien de opsomming van deelnemers spreek je hier van een brede school en niet 

van een BMV…. Is dit een juiste constatering?

In eerste instantie werd de term BMV gebruikt. Later zijn we overgestapt 

op de term Brede school. Inhoudelijk is er dus geen verschil.

BCD

39 25 xt42 IHP we gaan ervan uit dat gezien covid 19 er ook rekening wordt gehouden met de 

aanpassingen omtrent een luchtcirculatie/verversings plan?

Correct. In de op grond van het IHP te maken businesscases wordt dit 

meegenomen.

Lijst Borger

40 26 5 612023 Constructiefout? Is daar nog regres mogelijk? Wordt dit onderzocht? is onderzocht, geen regres mogelijk aannemer en onderaannemer zijn 

failliet

PvdA

41 26 5 XT-42 Basisschool Langeberg: 55000 € ??? Wat is er gebeurd?? de uitbouw aan de achterzijde van het gebouw die dienst doet als schacht 

voor diverse kanalen ( o.a. ventilatie ) was niet correct verankerd aan 

bestaande verdiepingsvloer/dakvloer. Uit diverse rapportages van o.a. 

constructeur/architect bleek dat vervanging van uitbouw noodzakelijk is 

om veiligheid te waarborgen. Bestaande uitbouw is opnieuw aangebracht. 

PAK



42 26 5 XT-42 De Gezonde Basisschool voor de toekomst.  Vanwege corona stagneerde het 

verhaal van de Gezonde Basisschool Gaan het complete verhaal nu wel van start in 

het nieuwe schooljaar?? Sept 2021 e.v.?

De Gezonde Basisschool van de Toekomst (GBT) is in dit nieuwe schooljaar 

vanaf september 2021 voortgezet op Basisschool De Langeberg. Het 

beweegdeel is al geruime tijd geïmplementeerd en uitgevoerd. De gezonde 

lunch is gestart na de zomervakantie. Nog niet in de beoogde vorm 

(volledige lunch), maar tot de herfstvakantie met een aanbod van gezonde 

groente en fruit. Dit vanwege vertraging van de Europese aanbesteding 

van de volledige lunch. BS Titus Brandsma gaat met de GBT starten in het 

nieuwe kalenderjaar, na de kerstvakantie.

PAK

43 26 xt42 Wat moeten wij verstaan onder uitkraging dat €55.000 kost? de uitbouw aan de achterzijde van het gebouw die dienst doet als schacht 

voor diverse kanalen ( o.a. ventilatie ) was niet correct verankerd aan 

bestaande verdiepingsvloer/dakvloer. Uit diverse rapportages van o.a. 

constructeur/architect bleek dat vervanging van uitbouw noodzakelijk is 

om veiligheid te waarborgen. Bestaande uitbouw is opnieuw aangebracht. 

Lijst Borger

44 27 XT-42 612023 Constructiefout Bredeschool; 612023 €55.000. 

1. Als dit een constructiefout is moet dit dan niet naar de aannemer verhaald 

worden?

is onderzocht, geen regres mogelijk aannemer en onderaannemer  failliet 

zijn

CDA

45 27 Onderwijs en 

educatie

Zomerschool: hoe is hier gebruik van gemaakt? Moeten ouders bijdrage betalen? Er is veel gebruik gemaakt van de Zomerschool voor de Brunssumse 

peuters van de peuteropvang <aantal peuters nog toevoegen> . Voor 

ouders was dit een gratis voorziening. Alle peuters konden hiervan gebruik 

maken. Hiervoor is subsidie aangevraagd bij het Rijk in het kader van de 

Corona-steunpakketten voor de voorscholen.

BCD

46 27 Onderwijs en 

educatie

Wie betaalt VE traject bij kinderopvang? Bijdrage Ouders? De kinderopvang ontvangt van de gemeente een basisbedrag voor een 

groep voorschoolse Educatie. Ouders betalen hiervoor (net als bij de 

peuteropvang) een inkomensafhankelijke bijdrage. Ouders kunnen 

hiervoor kinderopvangtoeslag aanvragen (indien beide ouders werken, 

danwel alleenstaande ouders).

BCD

47 28 5 430003 Extra geld voor zwemonderwijs, betekent dit dat het onderzoek klaar is hoe 

we de kinderen die geen zwemdiploma hebben kunnen halen in 2020 en 

2021, toch kunnen laten deelnemen? 

Er is een compensatieregeling voor leerlingen die vanwege de lockdown 

geen zwemdiploma A hebben kunnen halen tijdens het schoolzwemmen. 

Dit geldt voor het schooljaar 2020-2021. Dit betekent dat de betreffende 

kinderen gratis gebruik kunnen maken van de reguliere zwemlessen. Het 

aantal zwemlessen is afhankelijk van het zwemniveau van de kinderen. 

PvdA

48 28 5 XT-43 Mutatie van 55k peuteropvang ivm dekking OABgelden: waarom niet eerder 

afgeraamd?

Omdat niet duidelijk was of de volledige kosten van de peuteropvang uit 

de OAB-middelen bekostigd mocht worden (zowel doelgroep- als niet 

doelgroepkinderen).

SP

49 29 6 XT-61   Het college heeft 10.000 euro beschikbaar gesteld ivm samenvoegen verordening 

WMO en Jeugd. Wat houdt dat precies; wat wordt er voor dat bedrag gedaan en 

waar kunnen wij deze bijraming terugvinden?

Dit bedrag is terug te vinden in de begroting 2021. Doel van eventuele 

samenvoeging van verordening Wmo en Jeugd is de toegankelijk tot 

voorzieningen voor burgers ter verduidelijken.

SP

50 30 6 XT-61 Er wordt 72k beschikbaar gesteld ivm eenzaamheid ouderen. a) Waarop hebt u 

deze schatting gebaseerd aangezien het project zal pas zal gaan starten in oktober?  

b) U geeft aan dat er een bedrag vanuit de jeugdhulp van 62k afkomstig is . 

Waarom uit deze pot? En gaat het resterende bedrag van 45 k,  weer overgeheveld 

naar 2022 het product jeugdhulp?

Er wordt 72k bijgeraamd op het budget van het CMWW. Dit bedrag is niet 

volledig bestemd voor de aanpak eenzaamheid. Vanuit het Corona 

Steunpakket is er vanuit het Rijk €73,5k beschikbaar gesteld aan de 

gemeente Brunssum voor het bestrijden van eenzaamheid onder ouderen. 

In 2021 wordt 9,5k aangewend voor de eerste stappen in de aanpak 

eenzaamheid. Van de 73,5k wordt verder 10k weggeschreven naar 

wijkgericht werken en 9k naar informele zorg. 45k wordt overgeheveld 

naar 2022.

SP



51 30 6 XT-61 Mutatie van 9 k voor informele zorg: wat wordt hiervan en georganiseerd en voor 

wie?

Er wordt 72k bijgeraamd op het budget van het CMWW. Dit bedrag is niet 

volledig bestemd voor de aanpak eenzaamheid. Vanuit het Corona 

Steunpakket is er vanuit het Rijk €73,5k beschikbaar gesteld aan de 

gemeente Brunssum voor het bestrijden van eenzaamheid onder ouderen. 

In 2021 wordt 9,5k aangewend voor de eerste stappen in de aanpak 

eenzaamheid. Van de 73,5k wordt verder 10k weggeschreven naar 

wijkgericht werken en 9k naar informele zorg. 45k wordt overgeheveld 

naar 2022.

SP

52 31 6 620003 Verbetering Leefbaarheid in de wijk: Geen uitgaven meer in 2021. Er ligt 

geen enkel plan klaar om nog uit te voeren om de leefbaarheid te 

verbeteren? 

Er zijn regelmatig initiatieven vanuit burgers (bijvoorbeeld zwerfvuil) of 

vragen vanuit wijken die vragen om ondersteuning vanuit de gemeente en 

bijdragen aan de leefbaarheid in de wijk. Er zijn stadsdeelvisies . Maar ook 

bijvoorbeeld in het mobiliteitsplan Brunssum, dat de komende maanden 

gereed komt, zal volop aandacht besteed worden aan verbetering van de 

leefbaarheid. Zoals bv. terugdringen emissie dmv elektrisch vervoer. En 

uiteraard draagt de uitvoering van plannen als bijv. de herinrichting van 

het Treebeekplein, Centrum en de verbetering van de Oude Egge bij aan 

de verbetering van de leefbaarheid in de wijken.

PvdA

53 31 XT-62 1.3 Wijkteams: Resultaat is gerealiseerd.

1. Hoe weet u of de initiatieven namens de wijk door het zgh. team vrijwilligers 

ontplooid zijn?

Omdat deze initiatieven door wijkmanagers gefaciliteerd en/of 

ondersteund werden van begin tot eind. We hebben inmiddels door heel 

Brunssum meerdere groepen vrijwilligers die zich inzetten in en voor hun 

wijk. Deze groepen  worden daar waar nodig ook betrokken bij het tot 

stand komen van beleidsplannen. 

CDA

54 32 7 XT-21 Waarom extra gelden voor gladheidsbestrijding? Wij herinneren ons geen extreme 

gladheid de afgelopen winter! En waarom geen vermelding hierover in de 1e berap?

In het eerste kwartaal van 2021 zijn er in totaal een 13-tal uitrukken 

geweest ivm gladheid. Naast de maandelijkse vaste lasten, ontvangen we 

per "uitruk" een aparte rekening van RD4. Hierdoor zal het begrote bedrag 

voor 2021, behoudens nog mogelijke uitrukken in de maanden november 

en december, met 14K euro worden overschreden. 

PAK

55 32 7 XT-22 220010 - Fietsenstalling Centrum Brunssum: Het onderwerp fiets parkeren gaat 

�aandacht krij gen in het nieuwe mobiliteitsplan. We gaan een uitspraak doen over 

nut en noodzaak en hoe en waar een fietsenstalling kan komen. Ook 

� �veilig heid/bewaking is dan belangrijk. In de huidige be groQng is hier € 100.000,- 

voor gereserveerd. Dit bedrag wordt overgeheveld naar 2022. Wat is er dit jaar 

aan gedaan om toch tot een realisatie te kunnen komen?

Op dit moment wordt er gewerkt aan het Mobiliteitsplan waarin 

fietsparkeren aandacht krijgt. We onderzoeken mogelijke locatie(s) en 

doen voorstellen over hoe deze voorziening op die plek uit kan komen te 

zien.

VVD

56 32 XT-22 220010 Parkeren; Fietsenstalling 100.000

1. Gaat de 100.000 overgeheveld worden naar 220010 Fietsenstalling voor 2022 of 

naar een nieuw plan; mobiliteitsplan of mobiliteitsvisie? Waarom is deze overgang 

van toevoeging aan centrumvisie naar mobiliteitsvisie gemaakt?

Het stallen van fietsen is onderdeel van het onderwerp (fiets)parkeren en 

krijgt daarom een plek in het nieuwe Mobiliteitsplan. De raad wordt op 23 

november 2021 bijgepraat over het Mobiliteitsplan.

CDA

57 32 XT-62 1.3 2.2 Hoeveel kosten deze teams/wijkgericht werken de Gemeente? Bij de jaarstukken 2021 wordt het subsidieregister toegevoegd en daar kan 

men zien hoeveel subsidies de burgernetwerken ontvangen. 

CDA

58 32 xt21 Extra € 14.000 wegens gladheidbestrijding, we hebben geen winter gehad en toch 

geld erbij, waaraan wordt dit dan uitgeven?

In het eerste kwartaal van 2021 zijn er in totaal een 13-tal uitrukken 

geweest ivm gladheid. Naast de maandelijkse vaste lasten, ontvangen we 

per "uitruk" een aparte rekening van RD4. Hierdoor zal het begrote bedrag 

voor 2021, behoudens nog mogelijke uitrukken in de maanden november 

en december, met 14K euro worden overschreden. 

Lijst Borger



59 33 8 XT-51 510004 - Sportbeleid: De onlangs extra, van het Rijk, ontvangen Corona 

compensatiegelden voor "activiteiten en ontmoetingen jeugd" van € 12.600,- 

overhevelen naar 2022. Omdat we momenteel onderzoeken of we per 01-01-2022 

een breed aanbod aan activiteiten (Sport en Cultuur) kunnen aanbieden aan de 

Brunssumse jeugd van 4 - 12 jaar (project "Sjors sportief en Sjors Creatief" - hierin 

kunnen alle verenigingen/partijen met activiteiten op het gebied van Sport en 

Cultuur participeren). Waarom wordt er geen haast gemaakt om deze gelden juist 

nu in te zetten?

We zijn thans wel bezig met de opstart van Sjors Sportief en Sjors Creatief, 

echter, het is onduidelijk of we het redden (verenigingen benaderen, 

aanbod maken, verwerken in boekvorm, drukwerk, distributie e.d.) om 

voor 01-01-2022 een totaalaanbod aan te reiken voor alle kinderen in het 

PO. Gelet op deze onduidelijkheid is besloten om de gelden “veilig” te 

stellen en over te hevelen naar 2022

VVD

60 33 8 xt-51 1.4 Om senioren te stimuleren om te genieten van sport en/of beweging, is de 

pandemie geen excuus in deze. Stimulatie is op veel manieren mogelijk 

binnen de regels van de pandemie. Is er nagedacht over alternatieven om dit 

te bereiken? 

Ja, we ontwikkelen op het gebied van beweging (denk daarbij ook aan 

dans), maar ook aan andere vormen van motorisch bewegen, fijn-motoriek 

door schilderen, brein door muziek, momenteel ook virtuele methoden. 

PvdA

61 33 Sport, cultuur 

en recreatie

Prject "Sjors sportief"en "Sjors creatief" kennen we niet. Waar komt dit vandaan? Dit is een product van het Cultuur en Sportstimulering Nederland en is ooit 

als pilot ontwikkeld in Brabant alwaar het een groot succes bleek.. Het gaat 

er om vraag (behoefte van het kind/vereniging) en aanbod (groepswerk, 

verenigingswerk, informele educatie) goed te matchen, via een boekje en 

via internet. 

BCD

62 33 xt51 Het hier om de jeugd van 4-12, wat doen we dan voor de oudere jeugd? Dit met het 

oog naar de overlast

Het CMWW heeft extra middelen ontvangen vanuit de Corona 

steunpakketten om extra activiteiten voor deze doelgroep op te pakken. 

Ons JOGG Brunssum programma is voor 0-12 jaar. Daarnaast zijn we bezig 

met het opstarten van een cultureel project voor de oudere jeugd. Daar 

kan tzt een meer gedetailleerde toelichting op worden gegeven. Het gaat 

om een nieuwe aanpak, een nieuwe methode. 

Lijst Borger

63 34 8 530004 Waarom 35.000  (bij benadering) overhevelen;  Waar is het van afhankelijk? 

Er staat zoveel onzekerheid in deze 3 zinnen. 

Inwoners verlangen er naar om leuke dingen te doen. Omdat er in 2021 

(en 2020) weinig door kon gaan is het voorstel met deze overheveling 

(onderuitputting begroting 2021) over te hevelen naar 2022 en daardoor 

evenementen meer en/of meer evenementen te steunen

PvdA

64 35 8 XT-57 Vier ton wordt overgeheveld in afwachting van de uitslag van het onderzoek naar 

de realisatie van de Akkerbrug. Wanneer verwacht men de uitslag? 

Zoals reeds eerder aangekondigd en toegezegd voor de 

begrotingsvergadering 2022.

SP

65 35 Sport, cultuur 

en recreatie

Welk bedrag moet Brunssum bijdragen aan de Leisure Lane? Wanneer is deze 

gereed?

Conform de ondertekende Samenwerkingsovereenkomst draagt Brunssum 

€ 359.448 bij. Het streven is om de gehele Leisure Lane eind 2023 gereed 

te hebben. Momenteel ligt er een raadinformatiebrief met de huidige 

stand van zaken ter accordering gereed voor B&W. Deze zal op 14-9 

behandeld worden. Indien akkoord zal deze daarna verzonden worden aan 

de raad.

BCD

66 35 xt57 Hoe moet ik dit lezen, maken we nu €770.000 vrij voor de Akerbrug? Nee. Er wordt € 400.000,- overgeheveld voor de Akkerbrug. Op dit product 

vinden in deze berap meer mutaties plaats waardoor de totale mutatie € 

770.000,- is op dit product.

Lijst Borger

67 36 9 730000 Er zijn zoveel particuliere initiatieven gestart dit jaar om zwerfvuil aan te 

pakken en op te ruimen, dat het wel heel vreemd is dat dit volgens u niet van 

de grond komt vanwege Corona. Waarom die particuliere initiatieven niet 

meer ondersteunen? Als 2021 in de min gaat, moet 2022 dan niet in de plus 

als we er voor kiezen over te hevelen?

Wat niet van de grond is gekomen, is dat er vanuit het daarvoor speciaal 

beschikbaar gestelde budget, intiiatieven zijn aangezwengeld om op 

creatieve manieren zwerfvuil tegen te gaan. Bedragen die worden 

overgeheveld zijn in deze berap financieel een voordeel (- is voordeel) en 

komen straks in de begroting 2022 terug als extra bedrag (nadeel). Deze 

berap bevat alleen mutaties voor het lopende boekjaar.

PvdA



68 36 9 XT-73 De link tussen Corona en het niet uitvoeren van opruimen zwerfafval deze periode 

ontgaat ons? Graag uitleg.

Wat niet van de grond is gekomen, is dat er vanuit het daarvoor speciaal 

beschikbaar gestelde budget, intiiatieven zijn aangezwengeld om op 

creatieve manieren zwerfvuil tegen te gaan.

PAK

69 36 Milieu Landelijk doelstelling t.a.v. productie huishoudelijk restafval. Hoever zit Brunssum 

hier nu van af? Is deze doelstelling wel reëel?

In de Rd4-regio bedraagt de hoeveelheid (fijn en grof) restafval per 

inwoner momenteel gemiddeld 147 kg. Dat is boven 100 kg; de landelijke 

ambitie voor het jaar 2020. In het nieuwe Grondstoffenplan wordt hier 

aandacht aanbesteed. Ondanks dat we nog niet aan de landelijke ambititie 

zitten, zien we wel een vooruitgang. Mede dankzij de inzet van de burgers 

is de hoeveelheid restafval binnen de Rd4-gemeenten gedaald van 

gemiddeld 300 kg/inwoner in 2008 naar gemiddeld 135 kg/inwoner (2019) 

respectievelijk 147 in 2020 (een jaar waarin door het Covid-19 virus de 

hoeveelheden afval/grondstoffen met 10% extra gestegen zijn 

(thuiswerken, sluiting horeca, opruimwoede, minder vakanties etc.)). 

BCD

70 37 9

XT-74

3.3 voortgang proeftuin: Vraag: De subsidie wordt ingezet om koopwoningen te 

verduurzamen en geschikt te maken voor aansluiting op alternatief gas. Kunt u 

concrete voorbeelden geven waar de subsidie dan bedoelt voor is?

Hierbij kunt u denken aan: gevelisolatie, dakisolatie, vloerisolatie, ramen, 

kozijnen, het afgiftesysteem, de binneninstallatie, ventilatie. Allemaal 

maatregelen waarmee het mogelijk wordt om de woning op comfortabele, 

betaalbare en duurzame wijze te verwarmen in de toekomst. 

Lijst Borger

71 37 XT-74 3.3 2. Wat zijn de nieuwe Mijnwater energiekosten per woning. 

Er zijn al woningen op Mijnwater dus er behoort een idee te zijn bij Mijnwater BV, 

het Limburgs Energie Fonds en zeker bij de Gemeente Brunssum

De energiekosten zijn afhankelijk van het verbruik en het verbruik is o.a. 

afhankelijk van het bewonersgedrag en de isolatiegraad. Verder zullen de 

kosten vooralsnog ook afhankelijk zijn van de locatie en het systeem. Bij  

Mijnwater is nagevraagd wat de energiekosten per woning zijn. Zij kunnen 

(nog) geen concreet bedrag noemen. Wel gaven zij de volgende info over 

de opbouw/bepaling van het tarief: We maken onderscheid in B2C en B2B 

aansluitingen:

De tariefstelling van B2C aansluitingen zijn warmtewet plichtig waarbij 

Mijnwater zich confirmeert aan de tariefstelling van de ACM. De 

tariefstelling hierin is opgebouwd uit:

a. Vastrecht – tariefstelling ACM

b. Verbruik – tariefstelling ACM

c. BAK – tariefstelling ACM

d. Kostendekkingsbijdrage – project specifiek   

De tariefstelling van B2B aansluitingen is sterk afhankelijk van hetgeen 

aangesloten en geleverd wordt. Hierin zijn een aantal variabelen die de 

uiteindelijke prijs bepalen: te leveren vermogen, verwachte afzet, te 

leveren temperatuurtrajecten en de mat van gewenste beschikbaarheid. 

Deze tariefstelling is opgebouwd uit:

a. Vastrecht;

b. Verbruik;

c. BAK;

CDA

72 37 XT-74 3.3 3. Hoeveel van de subsidie van 4 miljoen voor de Proeftuin Brunssum Noord is er 

nog over en hoe is het saldo opgemaakt?

De huidige stand van deze reserve is nog steeds 4 miljoen. CDA

73 37 XT-74 3.3 4. Is de 4 miljoen onderdeel van onze algemene reserves of wordt dit apart 

gehouden?

Dit wordt apart gehouden in de reserve Aardgasvrije wijken. CDA



74 37 Milieu aardgasvrije wijken: er wordt gesproken over go - no go traject? We moeten toch? 

Gaarne uitleg.

we moeten inderdaad in 2050 allemaal overstappen op een alternatief 

voor aardgas. In 2030 is de nationale opgave 20%. Om te leren van 

ervaringen zijn tientallen proeftuinen opgestart waaronder in Brunssum 

Noord. De go no-go momenten hebben o.a. betrekking op 

mijlpaalmomenten in het traject zoals het besluit om wel/niet met een 

bepaalde techniek door te gaan, of wel/niet in de huidige samenstelling 

qua partners. 

BCD

75 38 9 XT-74 Waarom worden de middelen voor de Transitievisie Warmte naar verwachting niet 

uitgegeven in 2021? Was dit onvoorzien? 

omdat een deel van de werkzaamheden en kosten die eind 2019 voorzien 

waren voor 2021 pas in 2022 worden uitgevoerd. In 2022 en de jaren erop 

is er heel wat werk aan de winkel. 

SP

76 38 9 XT-74 Waarom wordt €250.000 voor de proeftuin aardgasvrije wijk overgeheveld naar 

2022. Was dit onvoorzien? 

het project heeft vertraging opgelopen a.g.v. consequenties gekozen 

techniek. De techniek wordt heroverwogen om de uitvoerbaarheid te 

verbeteren en voortgang te kunnen realiseren. Bepaalde activiteiten die 

gepland waren voor 2021 worden daarom pas in 2022 uitgevoerd. 

SP

77 40 10 XT-31 Stratenplan: het budget is bestemd voor alle straten? Welke straten betreft dit dan 

in geheel Parkstad? Is de spoeling dan niet wat dun???

De straten die onderdeel uitmaken van de Stratenaanpak zijn:

1. Zonstraat / St. Pieterstraat (Chèvremont/Kerkrade-Oost), gemeente 

Kerkrade;

2. Hoogstraat (Nieuwenhagen), gemeente Landgraaf;

3. Stationstraat (Nuth), gemeente Beekdaelen;

4. Heerlerbaan (Heerlen-Zuid), gemeente Heerlen;

5. Rumpenerstraat, gemeente Brunssum.  

PAK

78 40 XT-74 3.3 1. Wat is alternatief aardgas, in hoeverre is dat duurzaam en wat zijn de kosten? met alternatief aardgas bedoelt u waarschijnlijk "alternatief voor aardgas". 

Alternatieven voor aardgas zijn: de elektrische warmtepomp gevoed met 

duurzame elektriciteit, een warmtenet gevoed met duurzame 

warmtebronnen, een hybride warmtepomp in combinatie met een cv-ketel 

gevoed met hernieuwbaar gas. daarnaast kunt u ook denken aan infrarood 

verwarming gevoed met duurzame elektriciteit, of een lucht-lucht 

warmtepomp gevoed met duurzame elektriciteit. al deze alternatieven 

vormen een duurzaam alternatief voor aardgas. de kosten variëren 

afhankelijk van de oplossing en zijn situatie-afhankelijk. niet alle 

oplossingen zijn geschikt voor elk gebouw. wilt u weten wat de 

investeringen en kosten zijn voor een alternatief dat bij u past, bezoek dan 

de WoonWijzerWinkel in Kerkrade.

CDA

79 40 xt31 Weet men al wat er gaat gebeuren met de Rumpenerstraat? Het is een voortzetting van het bestaande beleid om de winkelfunctie af te 

bouwen en initiatieven voor transformatie naar wonen, diensten en/of 

zorg te stimuleren.

Lijst Borger

80 42 10 XT-34 Toeristenbelasting. Hoeveel toeristen zijn er dan meer geweest dan begroot? En 

waar lag het aan dat wij zo laag begroot hebben?

De begroting (2020 en ook 2021) was gebaseerd op bijna 41.000 

overnachtingen terwijl in 2020 het werkelijk aantal overnachtingen 

117.000 was. Dit hoge aantal werd mede veroorzaakt doordat meer 

mensen in eigen land bleven. Voor 2021 gaan we uit van 98.000 

overnachtingen. 

De begroting wordt gebaseerd op de inschatting van de BsGW. Vanaf 2020 

is er gebleken dat er in werkelijkheid meer overnachtingen zijn vooraf 

ingeschat werd. 

PAK

81 42 Economie en 

toerisme

Baten toeristenbelasting te laag geraamd voor €100.000. Is Brunssum dan ineens 

overspoeld door toeristen?

Brunssum is niet overspoeld door toeristen. Deze opbrengst was te laag 

geraamd en wordt nu op basis van realisatiecijfers bijgeraamd.

BCD



82 43 11 XT-81 Vraag: Wat is de omgevingswet precies? Wat wordt bedoelt met: de gemeente 

Brunssum voldoet bij de inwerkingtreding van de omgevingswet op zijn minst aan 

de (implementatie) eisen?

In de Omgevingswet wordt alle wetgeving op het gebied van de fysieke 

leefomgeving gebundeld in één wet. Concreet: ca 26 wetten, 120 

Algemene Maatregelen van Bestuur en 120 ministeriële regelingen worden 

samengevoegd in 1 wet en een beperkt aantal aanvullende regelingen. 

Gelijktijdig met dit omvangrijke wetgevingstraject wordt een nieuw 

digitaal stelsel (DSO) en een nieuw gemeentelijk instrumentarium 

ingevoerd (omgevingsvisie, programma, omgevingsplan en 

omgevingsvergunning). Ook moet onze dienstverlening binnen het 

ruimtelijke domein anders worden ingericht. 

Voldoen aan de implementatieeisen houdt in dat alle documenten, 

werkprocessen en de (digitale) informatievoorziening gereed zijn voor 

toepassing van de wet, dat alle medewerkers voldoende geschoold zijn en 

dat duidelijk is welke taken de gemeente zelf gaat uitvoeren of bbv bij de 

RUD-ZL belegd.

Lijst Borger

83 43 Volkshuis-

vesting en RO

Omgevingswet:wederom uitgesteld…Wat is de reden? De inwerkingtreding van de Omgevingswet is, voornamelijk, uitgesteld 

vanwege het feit dat het Digitale Stelsel Omgevingswet (DSO) landelijk 

gezien nog niet ver genoeg is ontwikkeld voor gemeenten om ermee te 

kunnen werken

BCD

84 44 11 XT-82 Voorbereidingskrediet in relatie tot de nog te verkrijgen 1 miljoen euro van de 

Provincie ontgaat het PAK. Graag een nadere toelichting. 

Om aan de slag te gaan met het UItvoeringsprogramma is het 

voorbereidingskrediet nodig en daarom alsnog geraamd en is het voorstel 

dit ter dekking te onttrekken uit de algemene reserve. In de nabije 

toekomst gaat de gemeente subsidies ontvangen van Provincie Limburg 

(KLC ; in de communicatie met u ook wel de restsubsidie 

Transformatiefonds genoemd). Ook van de Regio Parkstad verwacht de 

gemeente nog een subsidie (derde tranche regiodeal). Wanneer deze 

subsidies formeel toegekend zijn (respectievelijk oktober 2021 en 

september 2021) zal de grondexploitatie een update krijgen en kan de 

dekking opnieuw herzien worden. 

PAK



85 44 11 XT-82 Middelen voor het centrum laten vrijvallen uit de verliesvoorziening was niet 

mogelijk. Komt dit juist door het uitstel van ondertekening van de overeenkomst 

restsubsidie Transformatiefonds? Zo nee, waar dan door en was dit te voorzien 

geweest? Wanneer wordt naar verwachting die overeenkomst alsnog getekend? 

Omdat de termijn van de subsidiebeschikking per 31-12-2020 afliep en niet 

alle subsidiabele werkzaamheden waren uitgevoerd is in de 

Bestuurscommissie Wonen en Herstructurering d.d. 17 september 2020 

besloten welke werkzaamheden nog zouden worden gesubsidieerd. Dit  

subsidiebedrag was lager dan begroot in de grondexploitatie die in 

september in de raad is voorgelegd (VERSEON??). Omdat het resultaat van 

de grondexploitatie hierdoor negatiever werd was een verwachte vrijval 

van gelden uit de verliesvoorziening  niet meer aan de orde. Bij de laatste 

actualisatie van de grondexploitatie  in het kader van de jaarrekening 2020  

is de tegenvaller Transformatiefonds verwerkt en de verliesvoorziening 

aangepast (mei met raadsbesluit in juli 2021). Dit is ook toegelicht in de 

MPG (meerjarenprognose grondexploitaties 2021). Provincie Limburg is nu 

voornemens medio oktober 2021 alsnog een restsubsidie 

Transformatiefonds aan Brunssum toe te kennen. De toekenning zal 

gebeuren via een te ontvangen subsidie die nu openstaat, de 

Kwaliteitsimpuls Limburgse Centra (KLC). Hiermee kan Brunssum een 

volgende stap maken in de centrumontwikkeling, met name de tweede 

fase van Victoriapark en gemeentelijke panden in de Kerkstraat. Nu er 

weer een GS is en een portefeuillehouder (13 september kennismaking) zal 

deze manier van toekenning medio oktober 2021 worden vastgelegd via 

een samenwerkingsovereenkomst. Deze overeenkomst lag dus al in april 

2021 klaar maar kon toen niet ondertekend worden door het vallen van 

GS. 

SP

86 44 11 XT-82 2.4 Is de overeenkomst restsubsidie Transformatiefonds inmiddels wel 

ondertekend? 

Provincie Limburg is voornemens medio oktober 2021 de restsubsidie 

Transformatiefonds aan Brunssum toe te kennen. Het zal gaan om 1 

miljoen euro. Er is nog overleg gaande om dat bedrag met 2,5 ton op te 

hogen. De toekenning zal gebeuren via een te ontvangen subsidie die nu 

openstaat, de Kwaliteitsimpuls Limburgse Centra (KLC). Nu er weer een GS 

is en een portefeuillehouder (13 september kennismaking) zal deze manier 

van toekenning medio oktober 2021 worden vastgelegd via een 

samenwerkingsovereenkomst. Deze overeenkomst lag dus al in april 2021 

klaar maar kon toen niet ondertekend worden door het vallen van GS.

PvdA



87 44 Volkshuis-

vesting en RO

Restsubsidie van 1 miljoen uit transformatiefonds. Gaarne uitleg. Omdat de termijn van de subsidiebeschikking per 31-12-2020 afliep en niet 

alle subsidiabele werkzaamheden waren uitgevoerd is in de 

Bestuurscommissie Wonen en Herstructurering d.d. 17 september 2020 

besloten welke werkzaamheden nog zouden worden gesubsidieerd. Dit  

subsidiebedrag was lager dan begroot in de grondexploitatie die in 

september in de raad is voorgelegd (VERSEON??). Omdat het resultaat van 

de grondexploitatie hierdoor negatiever werd was een verwachte vrijval 

van gelden uit de verliesvoorziening  niet meer aan de orde. Bij de laatste 

actualisatie van de grondexploitatie  in het kader van de jaarrekening 2020  

is de tegenvaller Transformatiefonds verwerkt en de verliesvoorziening 

aangepast (mei met raadsbesluit in juli 2021). Dit is ook toegelicht in de 

MPG (meerjarenprognose grondexploitaties 2021). Provincie Limburg is nu 

voornemens medio oktober 2021 alsnog een restsubsidie 

Transformatiefonds aan Brunssum toe te kennen. De toekenning zal 

gebeuren via een te ontvangen subsidie die nu openstaat, de 

Kwaliteitsimpuls Limburgse Centra (KLC). Hiermee kan Brunssum een 

volgende stap maken in de centrumontwikkeling, met name de tweede 

fase van Victoriapark en gemeentelijke panden in de Kerkstraat. Nu er 

weer een GS is en een portefeuillehouder (13 september kennismaking) zal 

deze manier van toekenning medio oktober 2021 worden vastgelegd via 

een samenwerkingsovereenkomst. Deze overeenkomst lag dus al in april 

2021 klaar maar kon toen niet ondertekend worden door het vallen van 

GS. 

BCD

88 44 xt82 Hoe zeker is de 1 miljoen uit het transformatiefonds vanwege de strubbelingen in 

het provinciehuis?

Uit ambtelijk vooroverleg blijkt dat de huidige portefeuillehouder, 

mevrouw Lia Roefs, de lijn van haar voorganger volgt en voornemens is het 

bedrag aan gemeente Brunssum toe te kennen. De toekenning zal 

gebeuren via een te ontvangen subsidie die nu openstaat, de 

Kwaliteitsimpuls Limburgse Centra (KLC). Nu er weer een GS is en een 

portefeuillehouder (13 september kennismaking) zal deze manier van 

toekenning medio oktober 2021 worden vastgelegd via een 

samenwerkingsovereenkomst. Deze overeenkomst lag dus al in april 2021 

klaar maar kon toen niet ondertekend worden door het vallen van GS.

Lijst Borger

89 45 11 XT-83 We missen in de realisatie van de herstructurering het Bexhoes! Wat is daar de 

status van?

Sloop is voorzien voor najaar 2021. Plannen vervangende nieuwbouw in 

voorbereiding.

PAK

90 45 11 XT-83 1.2 Waarom wordt het Bentjen hier weer genoemd? Dat was toch van de baan? De sloop wel. In het kader van het Volkshuisvestingsfonds vormt de 

verbetering van het Bentjen echter weer onderwerp van gesprek.

PvdA

91 46 11 Xt-83 Wat moet ik me voorstellen bij een ‘Point of Interest’ In dit verband worden hieronder verstaan plekken die een markant punt 

uit de geschiedenis van Parkstad weergeven en waarin specifieke 

landschapskarakteristieken worden verwerkt om deze geschiedenis te 

benadrukken ( voor Treebeek het mijnverleden).

SP

92 48 12 XT-010 Mutaties reserves. (totaal) Hoe wordt dit bijgehouden?? Alle overgebleven 

budgetten gaan nu in de algemene reserve en volgend jaar weer onttrokken uit de 

algemene reserve? Kan dit niet in dit bijzondere geval een apart onderdeel van die 

reserve zijn???

Mutaties in reserves wordt o.a. bijgehouden via de staat Reserves en 

voorzieningen (ook onderdeel van de begroting en jaarrekening). De 

overhevelingen worden als apart onderdeel bijgehouden binnen de 

algemene reserve.  Zie ook bijlage D Verloop Algemene Reserve waarin de 

overheveling apart zijn opgenomen.

PAK



93 50 12 XT-03 Gebouwen algemeen: over welke gebouwen heeft u het hier? Dit product is voor kosten die wel met gebouwen te maken hebben maar 

niet aan een specifiek gebouw kunnen worden toegerekend.

PAK

94 51 12 XT-04 Organisatieontwikkeling:  Kan hier eens wat meer informatie over gegeven worden? 

Wat zijn de veranderingen in deze periode (2018-nu)? Wat zijn de resultaten 

daarvan? Wat heeft het allemaal gekost, wat levert het op? 

Het programma organisatieontwikkeling geeft richting aan de vragen: wat 

gaat goed, wat kan beter en wat werkt (nog) niet, maar ook op de vraag: 

welke interne en externe omgevingsfactoren komen op ons af en hebben 

impact op de manier van werken en het bereiken van onze doelen? Het 

programma organisatieontwikkeling is volop aan de slag. Een drietal 

projecten is afgerond, te weten: college en management aan het stuur, 

verduidelijking rollen ambtelijke organisatie, en evaluatie reorganisatie. 

Twee projecten zijn lopende, te weten actualiseren beleidsplan integriteit 

en uitvoeren trainingen en kernwaarden van het organisatieplan vertalen 

naar afdelingsniveau/ medewerkers. Tevens is één project- flexibel en 

resultaatgericht werken- toegevoegd. Deze drie projecten lopen in 2022 

door en uiteraard worden de adviezen van de andere projectgroepen 

geïmplementeerd. De kosten van dit traject zijn niet specifiek te 

benoemen, omdat voornamelijk sprake is van investering van manuren in 

de diverse werkgroepen en het opstellen van diverse documenten. 

Doordat het proces van organisatie-ontwikkeling een continu gegeven is, 

vallen de energie en inzet die hiermee gepaard gaan grotendeels onder de 

reguliere bedrijfsvoering.

PAK

95 55 12 41112 Wederom een verhoging op dit taakveld, betekent dit weer een verhoogde 

bijdrage aan PIT? 

Dit is geen verhoogde bijdrage aan Parkstad-IT. Onder de post Technische 

infrastructuur worden niet alleen kosten geboekt die rechtstreeks met 

Parkstad-IT te maken hebben maar ook kosten die op een andere manier 

te relateren zijn aan de infrastructuur. In dit geval heeft het te maken met 

gegevensuitwisseling en koppelingen met externe informatie systemen. Dit 

heeft mede te maken met verplichtingen die vanuit de landelijke overheid 

opgelegd worden. Doordat de overheid steeds meer inzet op digitale 

dienstverlening worden de eisen die aan digitale gegevensuitwisseling 

gesteld worden regelmatig aangescherpt. Tevens neemt de 

gegevensuitwisseling, door het delen van informatie tussen 

overheidsinstanties, een steeds grotere vlucht. Ook de toename van het 

gebruik van systemen die een betere e-dienstverlening richting burgers en 

bedrijven mogelijk maakt worden op deze post geboekt.

PvdA

96 56 12 XT-56 Arbeidsvoorwaarden: in mei is reeds afgesproken dat werkbelevingsonderzoek zou 

worden ingezet. Vanwaar nu pas deze mutatie? Gaat dit elk jaar plaatsvinden of is 

dit een incidentele gebeurtenis?

Op verzoek van de Ondernemingsraad is het werkbelevingsonderzoek en 

de nulmeting van de kernwaarden samengetrokken. Voor beide projecten 

was nog geen budget voorhanden. Deze mutatie kon ook niet meer 

worden meegenomen in de 1ste Berap. Het werkbelevingsonderzoek vindt 

verder 1 x in de vier jaar plaats, tenzij daar eerder aanleiding voor is. Het 

betreft hier dus een incidentele gebeurtenis. 

SP



97 58 12 XT-07 Uitkering gemeentefonds: op deze pagina wordt het bedrag van € 76.000 genoemd 

(inclusief €11.000 antidiscriminatievoorzieningen). Waarom wordt in de tabel op 

pagina 6 op deze post €65.000 vermeld? Dus zonder de €11.000 antidiscriminatie!

De € 11.000 voor antidiscriminatievoorzieningen betreft hogere inkomsten 

via de algemene uitkering ontvangen (XT-07) en tegelijktijd wordt het 

uitgavenbudget met € 11.000 verhoogd (XT-681. Per saldo is deze wijziging 

nul (zogenaamde budgettair neutraal mutatie). 

In de tabel op blz. 6 met belangijke mutaties, zijn alleen wijzigigngen 

opgenomen die effect hebben op de begroting; dus zonder budgettair 

neutrale mutaties zoals de genoemde € 11.000.

PAK

98 55/56 12 XT-04 Er wordt een tijdelijke BOA voor 3 maanden in dienst genomen in verband met de 

pensionering van één van de vaste BOA’s, waarvoor kennelijk een bedrag van 

€15000,- wordt vrijgemaakt. Ervan uitgaande dat het salaris van de gemiddelde 

BOA gebaseerd is op schaal 7, te weten vanaf €2106,- p/m, waarop is het 

totaalbedrag van €15000,- dan gebaseerd?

Bij de raming van de salariskosten wordt uitgegaan van de loonsom (bruto 

+ IKB + werkgeverslasten) gebaseerd op het maximum salaris van de 

betreffende schaal (7). De hierbij behorende loonsom per maand is ruim € 

4.900,-- x 3 maanden = € 15.000,--.

SP

99 X  B/Rap. Corona gelden.

Er wordt hier veel bijgeraamd en afgeraamd alsook verschoven naar andere jaren.

1. Hoe ziet de verdeling van alle corona gelden er nu uit. 

Verschaf ons een duidelijke staat van alle Corona pakketten vanaf de eerste één. 

Voeg daarbij uw geplande bedragen zoals in de B/Rap. zodat saldo's duidelijk zijn.

De Coronamiddelen 2021 zijn verantwoord in de 1e berap 2021 (bijlage 1). 

In deze 2e berap zijn geen nieuwe coronagelden opgenomen. 

In de 2e berap zitten alleen "omboekingen" van Coronagelden in de 1e 

berap waarvan inmiddels gebleken is, dat deze op andere producten 

thuishoren (zie ook de passage ADMINISTRATIEVE VERSCHUIVINGEN op 

blz. 5 van de 2e berap).  Daarnaast wordt op 4 posten een deel van de 

Coronagelden uit de 1e berap "doorgeschoven" naar 2022 omdat deze 

gelden niet meer in 2021 besteed kunnen worden. Deze administratieve 

boekingen en overhevelingen zijn budgettair neutraal en hebben dus geen 

invloed op het saldo van de 2e berap.

CDA


